
 
Wniosek z wspólnego posiedzenia komisji 

z dnia 21 luty 2022 roku. 

 
 

 

Radny Jerzy Nowicki zgłosił, że na ul. Piastowej obok hydrantu zapadł się 

chodnik.  

 

 

 

 

 

 

      Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                      

                                                      Marcin Makowiecki                                                                                                                                                                 

 

 

 
 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


